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Socialdemokraterna i Täby 

Fråga från Janne Boman (S) till stadsbyggnadsnämndens 
ordförande Johan Algernon: ang. järnvägsövergången i 
Viggbyholm?  
 

I mars 2019 ställde jag frågan om vad som händer med den stängda 
järnvägsövergången i Viggbyholm och hur långt hade planeringen avancerat när 
det gäller att bygga en tunnel under järnvägen vid Viggbyholms station och/eller 
öppna upp järnvägsövergången. 

 
Bakgrund till frågan var att för några år sedan stängdes järnvägsövergången i 
Viggbyholm, vilket har inneburit att området har avskärmats på ett olyckligt sätt. 
Boende i norra Viggbyholm förde under sommaren 2018 fram synpunkter på och 
konsekvenser av stängningen. Man uttalade stor oro för att uttryckningstiden för 
ambulanser och brandkår blev väsentligt längre då man måste köra omvägar för 
att ta sig till området. Tillgängligheten till området har klart försämrats.  
 
Nu har framkomligheten ytterligare komplicerats med tanke på byggandet av de 
nödvändiga gångtunnlarna på Marknadsvägen och Bergtorpsvägen. Det arbetet 
beräknas ta närmare två år. 
 
Nu är min fråga: 

  

 Kan frågan om järnvägsövergången vid Viggbyholm lösas?  
 
 
 
 Janne Boman (S) 

 


